

Allen ခရိုင်ရှိ အိမ်ငှားများအတွက် ဥပဒေရေးရာအကူအညီ

**အင်ဒီယားနားပြည်နယ် ဥပဒေဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများဌာန ရှိ 1-844-243-8570 ။** ဤအဖွဲ့အစည်းသည် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီသော ဝင်ငွေနည်းပါးသည့်လျှောက်ထားသူများအား အရပ်ဘက် ဆိုင်ရာ ဥပဒေအထောက်အပံ့များပေးသည်။ တနင်္လာနေ့မှသောကြာနေ့အထိကို ဖုန်းမှတစ်ဆင့် မနက် ၁၀ နာရီမှ နေ့လည် ၂နာရီအထိ 1-844-243-8570 သို့ခေါ်ဆိုပြီး သို့မဟုတ်လျှင် အွန်လိုင်းမှ တစ်ဆင့်လည်း [www.indianlegalservices.org/applyonline](http://www.indianlegalservices.org/applyonline) တွင်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ ပဋိပက္ခဖြစ်ပွားရာတွင် အလုပ်သမားဘက်က မလိုက်လျောမချင်း အလုပ်ရှင်မှ အလုပ်ရုံပိတ်ထားခြင်း ၊ အရေးပေါ်ပိုင်ဆိုင်မှုကြားနာခြင်းနှင့် ကာကွယ်စောင့်လျှောက်ရန်အမိန့်များ အပါအဝင် အရေးပေါ်အခြေအနေများအတွက် ၎င်းတို့သည် လျှောက်လွှာများကို မြန်ဆန်စွာလုပ်ဆောင်ပေးနိုင်ပါသည်။

**အင်ဒီယားနားပြည်နယ် အရှေ့မြောက်ပိုင်းမှ စေတနာ့ဝန်ထမ်း ရှေ့နေများ အစီအစဉ်အဖွဲ့ ရှိ (260) 407-0917 ။** ဤအစီအစဉ်သည် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီသော လျှောက်ထားသူများကို စေတနာ့ဝန်ထမ်းရှေ့နေနှင့်အပ်နှံ၍ အခမဲ့ဥပဒေဆိုင်ရာကိုယ်စားပြုမှုများကိုလုပ်ဆောင်ပေးပါသည်။

**ရပ်ကွက်အတွင်း ခရစ်ယာန်ဥပဒေရေးရာ ဌာန မှ [www.nclegalclinic.org](http://www.nclegalclinic.org) ။** ဤအဖွဲ့အစည်းသည် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီသော ဝင်ငွေနည်းပါးသည့်အမှုသည်များကို အကူအညီနှင့် ကိုယ့်စားပြုမှုများကို လုပ်ဆောင်ပေးပါသည်။ ၎င်းတို့တွင် အချို့သောကိစ္စရပ်များအတွက် ဥပဒေရေးရာ အချက်အလက်များ နှင့် အကြံဉာဏ်များပေးနိုင်သည့် အခမဲ့ဥပဒေအကြံပေး ဖုန်းလိုင်းလဲရှိပါသည်။ သင့်အနေနှင့် လက်ခံသည့်အချိန်နှင့် တည်နေရာများနှင့်အတူ ဥပဒေအကြံပေးဖုန်းလိုင်းသို့ မည်သို့ ဆက်သွယ်ရရှိနိုင်သည် များကို သိရှိရန်အတွက် ၎င်းတို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုဒ်ကို ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

**Allen ခရိုင် တရားရေးဝန်ထမ်းများ အသင်း ရှိ (260) 423-2358**

- A. အခမဲ့ ဥပဒေဆိုင်ရာဖုန်းလိုင်း - သင့်တွင် ဥပဒေရေးရာနှင့်သက်ဆိုင်သည့်မေးခွန်းများရှိပါက Allen ခရိုင် တရားရေးဝန်ထမ်းများအသင်း၏ ဥပဒေရေးရာဖုန်းလိုင်းကိုဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ ဤအခမဲ့ အစီအစဉ်သည် အင်္ဂါနေ့ တိုင်း ညနေ ၅နာရီမှ ညနေခင်း ၇ နာရီအထိ ရရှိနိုင်ပါသည်။ သင်မေးချင်သည့်ဥပဒေရေးရာမေးခွန်းများကို ဖြေဆိုနိုင်မည့် လိုင်စင်ရရှေ့နေမှ သင်၏ ဖုန်းခေါ်ဆိုမှုကို ကိုင်တွယ် ဖြေဆိုပါမည်။
- B. လွှဲပြောင်းပေးသည့်ဝန်ဆောင်မှု - Allen ခရိုင် တရားရေးဝန်ထမ်းများအသင်းသည် မိနစ် (၃၀) ကို အနည်းဆုံး ဒေါ်လာ ၄၀ ဖြင့် တိုင်ပင်အကြံပေးနိုင်မည့် ပုဂ္ဂလိကရှေ့နေတစ်ဦးထံသို့ သင့်အား လွှဲပြောင်းပေးနိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ ထိုရှေ့နေအားဆက်လက်ငှားရမ်းရန် ဆုံးဖြတ်လိုက်ပါက အကျိုးဆောင်ခနှင့်ပတ်သက်ပြီး သဘောတူညီချက်ရရန်ကိုစိစဉ်ပေးပါမည်။

အခမဲ့ ဥပဒေရေးရာအဖြေများအတွက် [www.freelegalanswers.org](http://www.freelegalanswers.org) ။ ဤနေရာသည် ဥပဒေရေးရာ  
မေးခွန်းများဖြေဆိုရန်အတွက် အခမဲ့အွန်လိုင်းစနစ်ဖြစ်ပါသည်။ ထိုစနစ်တွင် အမှုသည်အား  
ရွေးချယ်ရန် သင့်လျော်မှုအတွက် စစ်ဆေးပြီးလျှင် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါက သီးသန့်  
စာပေးပို့ရေးစနစ်မှ မေးခွန်းတင်ရန်ခွင့်ပြုချက်ရပါမည်။ မေးခွန်းများကို စေတနာ့ဝန်ထမ်းရှေ့နေများမှ  
ဖြေဆိုပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။